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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Flat Glass Tempering Furnace

Flat Glass Tempering Furnace is mainly used to produce top-grade flat tempered glass for furniture, household appliance.

Main technical features

Special spire screwy matrix heating method and professional oven-temperature intelligent control ensure the equilibrium and high speed for
glass heating.
Top quality insulating material, special heat-preservation layer arrangement process and reasonable process technology guarantee the lowest
energy consumption.
Powerful control software ensures high automation, comfortable man-machine interface and easy operation.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Established in the year 2009, Amcet Sanli Engineering Company has attained a top reputation in the market for manufacturing, supplying, importing
and exporting a range of Conveyors and Heating Ovens. 

Our range of products include includes Industrial Furnaces, Industrial Lehrs and Food Drying and Baking Conveyors, among a host of others. Our
products are in high demand because of their attributes such as durability, spanking design and corrosion resistance. For over half a decade, we have
earned the trust of our wide base of clientele since we use only Grade A raw material and high-tech imported machinery to fabricate our respected
Product Line. 

Moreover, we customise our products to satisfy varying needs of our esteemed clients, who are spread across Africa, South East Asia, Bangladesh
and Sri Lanka.

Company Profile of Amcet Sanli Engineering Co.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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